

All MPs CVs with their current professional activities are listed under:

<http://www.nuwab.gov.bh/Member/1531ead7-4dcd-40c5-af86-701344f952c3/Default.aspx>

One Example (English translation below):

السيرة الذاتية

السيرة الذاتية

الاسم:

المؤهلات العلمية:

- ماجستير في الإدارة المالية - جامعة نوتنجهام - بريطانيا - 1996م.
- دبلوم الإدارة التنفيذية العليا - كلية داردن لإدارة الأعمال - جامعة فيرجينيان - 2006م.
- دبلوم في التخطيط الاستراتيجي - المنظمة العربية للتنمية الإدارية - جمهورية مصر العربية - 2005م.
- بكالوريوس إدارة أعمال - جامعة حلوان - جمهورية مصر العربية 1977م.

العضوية في اللجان

المناصب:

- مديرة الموارد البشرية والمالية - وزارة المالية - 2003 - حتى تاريخه.
- مسؤولة القواعد العسكري - وزارة المالية - 1978 - 1981م.
- مراقبة للحسابات العامة للدولة - وزارة المالية - 1981 - 1985م.
- رئيسة قسم مدفوعات المشاريع - وزارة المالية - 1985 - 1993م.
- نظيرة خبير في وحدة الاسواق المالية - وزارة المالية - 1993 - 1996م.
- رئيسة قسم التدريب والتطوير - وزارة المالية - 1996 - 2003م.

المشاركات:

- دورة متخصصة في المحاسبة والتحليل المالي (شركة أرنست اند يونغ).
- تطوير القدرات القيادية للإداريين (وزارة المالية).
- المنهج الحديث للتخطيط الاستراتيجي (شركة الإبداع الخليجي).
- التخطيط الاستراتيجي وتغيير نمط التفكير - ديوان الخدمة المدنية.
- إدارة الخلافات - شركة تيم وورك العالمية.
- برنامج خماسية الولاء - شركة الإبداع الخليجي.
- دورة العادات السبع للقادة الفاعلين - (معهد ستيفن كوفي بأمريكا) - عقدت الدورة في البحرين

الاهتمامات العامة:

- المساهمة في العديد من البرامج الاجتماعية - جمعيات متعددة.
- تقديم خدمات اجتماعية عديدة - تضامناً مع عدد من الجمعيات الاجتماعية.

الدائرة التي يمثلها

المحافظة: الجنوبية

الدائرة: السادسة

Biography

Biography

Name:

Education:

- Master of Financial Management, University of Nottingham, Great Britain, 1996.
- Higher Diploma in Executive Management - School of Business Administration - University of Virginia - 2006.
- Diploma in strategic planning - Arab Organization for Executive Development - Arab Republic of Egypt - 2005.
- Bachelor in Business Administration - Helwan University - Arab Republic of Egypt - 1977.

Membership on committees

blank

Positions:

- Director of Human Resources and Finance - Ministry of Finance - 2003 to date.
- responsible retirement of military and Ministry of Finance m 1978 1981.
- control of the state's public accounts of the Ministry of Finance m 1981 1985.
- Chief payments projects of the Ministry of Finance m 1985 1993.
- counterpart expert in the financial markets and the Ministry of Finance m 1993 1996.
- Chief of Training and Development and the Ministry of Finance m 1996 2003.

Posts:

- specialized course in accounting and financial analysis (company Ernst & Young).
- leadership development for administrators (Ministry of Finance).
- modern approach to strategic planning (company creativity Gulf).
- strategic planning and change the pattern of thinking CSC.
- management company Tim differences and focused world.
- Programme quintet company loyalty creativity Gulf.
- the habits of the leaders of the seven actors (Stephen Kofi Institute

of America) session was held in Bahrain.

Public concerns:

- contributing to the many social programmes multiple associations.
- provide many social services in solidarity with a number of social associations.

Represented by the Service

Department: South

Service: Sixth